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Šukljetovi dnevi imajo tradicionalno tri preda-
vanja: prispevek priznanega tujega strokov njaka 
in predavanji dveh domačih strokov njakov, ki 
predstavljata aktualno problematiko ali zani-
mive projekte, pri katerih so sodelovali slovenski 
geotehniki. Tokrat je imel vabljeno predavanje 
prof. Luciano Picarelli z Druge univerze v Nea-
plju, strokovnjak na področju plazenja, ki se s 
to problematiko ukvarja že trideset let. Predaval 
je o vplivu časa na plazenje, pri čemer je čas 
obravnavan kot eden najpomembnejših de-
javnikov, ki vplivajo na plazove.

Od leve proti desni: Mojca Ravnikar Turk, prof. Luciano Picarelli, 
dr. Vojkan Jovičić

Sproščeno vzdušje med odmorom

Domača vabljena predavatelja sta bila dr. Tomaž 
Beguš, ki je predstavil razmere na odlagališču 
radioaktivne hidrometalurške jalovine rudnika 
urana Žirovski Vrh, in Jasna Smolar, ki je pred-
stavila del svojega raziskovalnega dela o sedi-
mentih, ki se kopičijo v vodnih zadrževalnikih in 
plovnih poteh.
V zaključku je bil napovedan naslednji dogo-
dek SloGeD – 7. posvetovanje slovenskih geo-
tehnikov in 17. Šukljetovi dnevi. Posvetovanje bo 
od 16. do 18. junija 2016 v Podčetrtku (Terme 
Olimia). Namen strokovnih srečanj je tudi 

druženje slovenskih geotehnikov in neformalna 
izmenjava izkušenj, zato sta predavanjem sle-
dila slavnostna večerja in sproščen klepet.

Zahvala
Dogodek je fotografiral SloGeD-ov član Saša 
Galuf. Inženirski zbornici Slovenije in vsem dru-
gim, ki so prispevali k uspešnemu srečanju, se 
še enkrat zahvaljujemo.

Mojca Ravnikar Turk, univ. dipl. inž. grad.
doc. dr. Vojkan Jovičić, univ. dipl. inž. grad.

Mojca Ravnikar Turk, Vojkan Jovičić•STROKOVNO SREČANJE GEOTEHNIKOV – 16. ŠUKLJETOVI DNEVI

Izdajateljski svet Gradbenega vestnika se redno 
sestaja dvakrat letno. Tokrat je obravnaval pre-
gled prihodkov in stroškov izdajanja revije v 
prvih devetih mesecih leta 2015, urednikovo 
poročilo za leto 2015 in programsko zasnovo 
za leto 2016 ter druge zadeve.
Kot kaže devetmesečni pregled za leto 2015, 
se bo po prehodu na pretežno digitalno obliko 
izhajanja izguba pri izdajanju revije močno 
zmanjšala. Vsebina in oblika revije sta bili v 

15. SEJA IZDAJATELJSKEGA SVETA GRADBENEGA VESTNIKA
letu 2015 podobni kot v preteklih letih in takšni 
ostajata še naprej.
Izdajateljski svet se je sestal po preteku enega 
leta, odkar je Gradbeni vestnik večini bralcev 
dostopen le v digitalni obliki. Naročnikov tiskanih 
izvodov je zdaj le še nekaj več kot petsto. Med 
njimi je le petnajst članov IZS MSG, ki so se za to 
odločili s plačilom posebne znižane naročnine. 
Koliko naročnikov je tiskano revijo dejansko 
prebralo, včasih ni bilo mogoče ugotoviti brez 

posebne ankete, sedaj pa bomo na nekate-
rih mestih (ZDGITS in IZS MSG), kjer je revija 
dostopna po internetu, lahko namestili števce 
prenosov.
Za pomembno nalogo si je svet zadal prenos 
vseh arhivskih izvodov revije na spletno stran, 
kjer je že zdaj revija dostopna od vključno let-
nika 2008 naprej.

prof. dr. Janez Duhovnik,
univ. dipl. inž. grad.
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